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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Mennyi ügyeletes patika van hazánkban?"

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ügyelet ellátása napjainkra szinte valamennyi gyógyszertár esetében veszteséges
tevékenységgé vált, amit már az önkizsákmányolás sem tud kompenzálni. A helyzet nemcsak
pénzügyileg vált tarthatatlanná, hanem jogi szempontból is erősen aggályos.
Az ügyelet fontossága vitathatatlan egészségpolitikai szempontból, ugyanis a betegek
folyamatos ellátását hivatott betölteni. A rendszerváltás óta azonban valamennyi kormány úgy
tekint a gyógyszertári ügyeletre, mint ingyenes szolgáltatásra. A jelenlegi helyzet előnytelen
mind a gyógyszerészek, mind a betegek szempontjából. Szakmai fórumokon az elégedetlenség
évről évre nő a rájuk nehezedő teher és a kompenzálás hiánya miatt, a betegek pedig emiatt
csak feláron (nem sürgősségi esetben ügyeleti díjat felszámolva) tudnak hozzájutni ügyeleti
időben a gyógyszerekhez, mely a kiadásaikat csak tovább fokozza. Emellett folyamatos vita
tárgya, hogy mennyi lakosságszámhoz és milyen távolsághoz legyen kötve az ügyeleti patikák
működése.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:
Jelenleg az országban mennyi patika ügyel és mennyi tart készenlétet? Terveznek
e változtatásokat a jövőre nézve?
A jelenleg működő ügyeleti és készenléti patikák a 2017-es évben milyen forgalmi
adatokkal rendelkeznek (sürgősségi és nem sürgősségi ellátást különválasztva)?
Tervezik-e az ügyeleti óradíjat bevezetni, ezáltal pedig a terheket csökkenteni
mind a betegek, mind a gyógyszerészek számára? Ha igen, milyen órad~jal
kalkulálnának és az milyen kasszahatást eredményezne?
- - - 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. október 25.
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